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Op 21 september jl. organiseerde provincie NH en gemeente Alkmaar een inloopbijeenkomst met als 
doel belanghebbenden te informeren over de sanering van de NUON-locatie en de o.m. daarvoor 
noodzakelijke verplaatsing van de ‘KPN-mast’. 
 
 
Algemene informatie 
Op 14 september is huis-aan-huis een uitnodigingsbrief bezorgd. Bewoners uit de wijken Bergerhof en 
Bergermeer hebben een brief ontvangen. Uit onderstaande kaartjes wordt duidelijk wat exact het 
verspreidingsgebied was. 
 
 
      Bergermeer 
 
Bergerhof 

 
 
 
 
 
Daarnaast zijn uitnodigingen verzonden naar: 
� Wijkvereniging Bergerhof, Papaverstraat 9, 1817 CP Alkmaar 
� Wijkvereniging Bergermeer, Debussystraat 29, 1817 GL Alkmaar 
� Horizon College, t.a.v. hoofd Facilitaire Dienst, Postbus 30, 1800 AA Alkmaar 
� Rechtbank Alkmaar, t.a.v. directie, Postbus 251 1800 BG Alkmaar 
� Nefkens Alkmaar, t.a.v. directie, Helderseweg 29, 1817 BA Alkmaar 
� De Raadsleden en leden van het College van B&W (ter informatie) 
 
Om vragen van belangstellenden te kunnen beantwoorden zijn diverse deskundigen uitgenodigd om 
een toelichting te geven, te weten: 
� Vertegenwoordigers van de provincie NH en adviesbureau Tauw; 
� Vertegenwoordigers van de gemeente; 
� Een vertegenwoordiger van het Antennebureau (min. van EZ); 
� En vertegenwoordigers van KPN. 
 
De inloopbijeenkomst werd georganiseerd in de Nicolaas Beetsschool (gevestigd in de wijk 
Bergermeer) en duurde van 19.30 uur tot 21.30 uur. 
 
De geschatte opkomst is 20 personen. 
 
 
 
 



 
Uitkomst inloopbijeenkomst 
De sfeer tijdens de bijeenkomst was goed. De aanwezige personen wilden zich nader laten informeren 
over de werkzaamheden die van start zullen gaan. Er werden geen kritische signalen richting 
gemeente of provincie geuit. 
 
Hieronder een aantal zaken die opvielen of aandachtspunten voor het verdere proces. 
 
� Alle belangstellenden hebben zich zowel door provincie als de vertegenwoordiger van het 

Antennebureau laten informeren; 
� Aan de gemeentelijke vertegenwoordigers zijn vragen gesteld over de toekomstige ontwikkeling 

van het gebied. Op deze vragen is op hoofdlijnen gereageerd. Er is gemeld dat het een 
kantoorlocatie betreft en zodra de ontwikkelingsplannen concreter zijn er opnieuw een 
informatiebijeenkomst wordt georganiseerd, zoals in de uitnodigingsbrief al aangekondigd was; 

� Aan KPN is niet gevraagd waarom de mast niet op een andere locatie (buiten de NUON-locatie) 
geplaatst kan worden; 

� De tijdelijke gebruikers van het beeldbepalend pand (kunstenaars met werk- en atelierruimte) 
hebben gevraagd of zij gedurende de saneringswerkzaamheden gebruik kunnen blijven maken 
van het pand. Hierop is ontkennend geantwoord door de provincie. De communicatie met hen 
verloopt momenteel via een ‘anti-kraakbureau’. Actie: Olivier vraagt bij Ton Haakman (afd. VGM) 
na welke afspraken er zijn gemaakt met de tijdelijke gebruikers. Voorkomen moet worden dat er 
valse verwachtingen worden gewekt; 

� Een aanwezige heeft aandacht 
gevraagd voor de bomen die langs de 
waterpartij staan. Hij vroeg of deze 
behouden kunnen worden, omdat ze 
een erg belangrijke waarde hebben 
voor het groene karakter van het water 
dat langs de NUON-locatie loopt. Als 
behouden geen optie is, vindt hij het 
een idee om ze (deels) te verplaatsen 
naar het naastgelegen park. De 
provincie bereidt momentele de 
kapaanvraag voor! Actie: Stan en 
Henk (Provincie) stemmen af. SVP de 
mogelijkheden van behoud en 
verplaatsing serieus onderzoeken. 

� Er zijn vragen gesteld over eventuele overlast tijdens de uitvoering. Op dit moment moet de 
aanbesteding nog plaatsvinden en is er dus geen aannemer bekend. Het is wel van belang om 
voor de start van de werkzaamheden een informatieve brief op te stellen waaruit duidelijk wordt 
wat er gaat gebeuren en welke impact dit heeft op de omgeving (t.a.v. bijv. bouwverkeer of 
geluidsoverlast). Als de bouwlogistiek aanzienlijke gevolgen heeft voor bijv. het ‘normale’ verkeer 
dan is het noodzakelijk om tijdig af te stemmen met de stadsregiseur (via Olivier). Actie: Henk 
bewaakt dat er voor start uitvoering een opzet wordt gemaakt voor een informatiebrief en brengt 
tijdig een signaal naar de gemeente over als de werkzaamheden consequenties hebben voor het 
verkeer in de omgeving.  

 
Tot zover een samenvatting van de inloopbijeenkomst. 
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